
Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid Den 13. november 2023              
kl. 19.00

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Lars (afbud), Anja, Michael, Leise og Steffen

Dagsorden Referat Beslutning

Godkendelse af dagsorden og 
referat

Godkendt

Økonomi og medlemmer Der var et enkelt nyt betalende medlem i oktober. 
JJ-dagen er gået i 0 kr. mod et underskud på over 
2000 kr. i 2022. 

Indkomne ansøgninger
- Shinson Hapkido (måtter) 

status

- PIP-kvarteret status

- Elmegården status

Michael har talt med Sune, og der har været 
problemer med levering af måtter. Derfor er der 
ikke kommet en faktura. Shinson afventer ny 
leverandør.

Lars har fået telefonnummer på Max, som bor på 
Glentevej 2, og Lars tager fat i ham.

En fundraiser fra Kompan har ringet til Claus mht. 
midler fra Jyderups Fremtid. Claus har henvist til 
projektansøgerne. Vi har ikke hørt yderligere.

 

Færdiggørelse af hjemmeside 
- Skal vi give en ekstern adgang til at 
uploade fotos/projekter?

- Formular forventes ikke at komme til 
at virke og projektansøgninger skal 

Claus har foreslået, at en fotograf fra Jyderup kan 
få adgang til hjemmesiden for at lægge billeder mv. 
op på hjemmesiden.

Bestyrelsen besluttede, at en fotograf får adgang til en 
kontaktperson, Michael, i bestyrelsen og et sted, hvor 
billeder kan uploades. 
Bestyrelsen besluttede, at Michael også får admin-
adgang til hjemmesiden. Niels sender admin-oplysninger.



derfor ske pr. mail. Det blev besluttet, at bestyrelsen tager mod tilbuddet fra 
hjemmesideleverandør om at ændre online-formular til 
Word-dokument og link til mail for indsendelse af 
ansøgninger. 

Jyderups J-dag evaluering og 
status på øl-sag

J-dag var en stor succes med største fremmøde og 
godt salg. 

Den næste er J-dag i 2024, er der 10-års jubilæum 
for J-dag, og bestyrelsen skal finde ud af, hvordan 
det skal markeres?

Jyderups Jul er ved at være udsolgt. Der er 24 nye 
kasser tilbage, og der er 5 af de gamle kasser 
tilbage på vores lager. Strids Mølle har taget 2 af 
de gamle kasser og 2 af de nye kasser. 
Præstegården har udover fustager taget 2 af de 
gamle kasser. Brugsen er endnu ikke vendt tilbage 
angående ekstra levering. Spar skal have 5 kasser 
som ekstra levering.

Vi skal se på, om der kan laves et reklameskilt, 
som kan stå i de butikker m.v., hvor juleøl sælges.

Kenneth er reserveret til næste år. Leise reserverer 
salen til næste år, når Lokalforummødet er afholdt. 

Bestyrelsen besluttede, at afviklingen af 10-års jubilæet 
behandles på næste bestyrelsesmøde, og at 
medlemmerne af bestyrelsen hver især kommer med 
ideer til markeringen af 10-års jubilæet.

Brainstorm: hvad skal Jyderups 
Fremtid arbejde med? 

- Hængepartier: møde med Mogens 
Justesen 

Det blev besluttet, at der afholdes et temamøde den 29. 
januar 2023 for bestyrelsen, hvor udover forberedelse af 
generalforsamlingen kun er ét emne på dagsordenen – 
”hvad Jyderups Fremtids rolle er?”

Der inviteres først, når temamødet er afholdt, og 
borgmesteren er tilbage fra barsel.



- Forberedelse af møde med minister 
for landdistrikter den 14. november Bestyrelsen deltager i mødet.

Eventuelt Lokalforum indkalder til møde den 21. november 
2023. Bestyrelsen opfordres til at deltage. Leise, 
Micheal og Anja deltager. Michael tilmelder 
deltagere fra bestyrelsen og hører Lars om 
deltagelse.

Borgmestermøde onsdag den 15. november for 
formænd for foreninger. Claus deltager. 

Næste møde Den 29. januar 2024 kl. 17.30 hos Anja. Mødet handler alene om generalforsamling & temadrøftelse. Anja 
bestiller aftensmad. Claus tager drikkelse med.


